
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 18. března 2010
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 3.7.2010 � 14:26:17

Zasedání číslo: 2/2010

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Ladislav Bulín, Zdeněk Rom, Jiří Vlk, Pavel Babor, Jaroslav Bulín
Hosté: Jaroslava Romová, Ing. Rauch 
Vážení, ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji 
2.zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2010, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 7 členů
zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.

Navrhuji, aby se dnešní zasedání řídilo tímto programem:
1/ 	Zahájení 
2/	Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3/	Příprava publikací na sraz rodáků
4/	Prezentace programu MISIS
5/	Různé a diskuse
6/ 	Usnesení a závěr

Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem 
pan J. Slach a p. L. Bulín
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 3/ Starosta zastupitelům prezentoval připravovanou publikaci Starý Bílov ve fotografii, do které
poskytly fotografie téměř všechny rodiny z Bílova, takže je nyní soustředěno kolem tisíce snímků.
Publikace by jich obsahovala kolem 200 – 300, zbytek by byl k dispozici v elektronické podobě na
DVD. Dále informoval, že pan Ladislav Bulín začíná přepalovat  dvd s kronikami Bílova, s filmy z
vítání občánků a srazu rodáků před 15 lety. Informoval rovněž o možnosti podání žádosti o dotaci na
publikace Starý Bílov ve fotografii a Naučné stezky Bílova. První by měla být vydána v počtu asi 200
ks, kromě práce na ní se dá počítat s cenou řádově kolem 20 tisíc Kč, druhá by byla vydána v počtu
1000 ks, neboť se počítá s distribucí v okolních informačních centrech, podle rozpočtu na minulou
obecní brožuru z r. 1995, která má přibližně stejný rozsah, se dá kalkulovat s cenou asi 50 – 60 tisíc
Kč za tisk a grafické zpracování, a asi 15 tisíc Kč lze počítat za její zpracování. Zastupitelé souhlasí s
podáním žádosti o dotaci na publikace a s jejich následným vydáním. Souhlasí, aby práce provedla
firma pana Jana Rovenského, který již pro Bílov dělal obě naučné stezky 
a zastupitelé byli s jeho prací zatím spokojeni, navrhují však, aby byly osloveny dvě další firmy pro
možnost porovnání cenových nabídek. Starosta byl pověřen dalším jednáním.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdrželAd/ 4 Pan ing. Rauch z firmy Geoing předvedl zastupitelům jejich
produkt MISIS, který umožňuje pracovat s katastrálními daty. Slíbil dodat ještě kalkulaci doplnění dat
původních parcel, zastupitelé pak rozhodnou, zda program zakoupí. Jeho cena činí řádově 30 000,-
Kč včetně digitalizace dat v obci. Zastupitelé pak diskutovali, o tom, zda je za tuto cenu program pro
obec přínosem a shodli se nakonec, že dokud neproběhne digitalizace a popř. i pozemková úprava v
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obci, nebudou program pořizovat. Hlasovalo se tedy, kdo je pro zakoupení programu.
Hlasování: 0 pro, 7 proti, 0 se zdržel

Ad/ 5  - Starosta přednesl nabídku Základní umělecké školy v Plasích na vystoupení jejich žáků na
setkání rodáků. Zastupitelé souhlasili, starosta vystoupení konkrétně dojedná.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
-	Starosta pak informoval o účasti na semináři Energetika a venkovský prostor, kde zazněly celkem
závažné informace týkající se brzkého problému s uhlím, štěpky apod., takže by se občané malých
vesnic mohli v dohledné době dostat do obtížné situace v souvislosti s vyhříváním domácností.
-	Zastupitelé pak pořídili seznam bývalých bílovských občanů, které budeme zvát na sraz rodáků a
rozdělili si úkoly .
-     Starosta v diskusi navrhl, aby se v obci jako každoročně postavila májka a navrhl vyčlenit částku
do 2000,- Kč na její postavení a na posezení občanů s tím spojené. Zastupitelé souhlasili.
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel
-	

Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Protože nebylo dalších faktických připomínek, starosta ukončil zasedání a navrhl následující
usnesení:

Usnesení z  2. zasedání zastupitelstva obce Bílov z 18.března  2010:

5/ 2010 – zastupitelé souhlasí s vydáním publikací Naučné stezky Bílova a Starý Bílov ve fotografii i
s podáním žádosti o dotaci na jejich vydání. Schvalují, aby je vydala firma pana Jana Rovenského,
pokud se jeho nabídka nebude výrazněji lišit od kalkulací dvou dalších firem.

6/ 2010 – zastupitelé nesouhlasí se zakoupením programu MISIS

7/ 2010 – zastupitelé souhlasí s vystoupením žáků Základní umělecké školy v Plasích na srazu
rodáků v Bílově

8/ 2010 -  zastupitelé souhlasí se stavbou májky a na posezení u ní vyčleňují 2000,- Kč

Bílov, 18.3. 2010 					 Mgr. Pavel Bulín, starosta obce

			
Zapsal: Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Ladislav Bulín, Josef Slach
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